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 Referat af generalforsamlingen 9. december 2010 i Årslev Net 
 
Generalforsamling torsdag 9. december 2010 kl. 19.00 På Broskolen i Årslev (aulaen v/gymnastiksalen)  
 
Dagsorden iflg. vedtægterne:  
 
1: Valg af dirigent. 
 
2: Beretning om foreningens virksomhed i det forløbende år og planer for det kommende år til 
godkendelse.  
 
3: Aflæggelse af regnskab for det forløbende år til godkendelse.  
 
4:Eventuelle forslag - se nedenfor.  
 
5: Behandling af budget og fastsættelse af bidrag driftsbidrag og tilslutningsafgift, for det kommende 
regnskabsår.  
 
6: Valg af bestyrelse og 2 bestyrelses-suppleanter.  
 
7: Valg af revisor.  
 
8: Eventuelt. 
 
 
Jf. punkt 4, så stiller bestyrelsen nedenstående forslag:  
 
Bestyrelsen bemyndiges til at have mulighed for at køre kampagner på tilslutningsbidraget på et lavere 
niveau end vedtaget på en generalforsamling. Bemyndigelsen skal være gældende indtil næste ordinære 
generalforsamling. 
 
 
 
 
Ad. 1 
John Gylling blev valgt til dirigent, som startede med at konstatere at den var lovligt varslet og dermed 
beslutningsdygtig. 
 
Ad. 2 
Peter redegjorde for årets begivenheder. Der havde i året været en god dialog med brugerne bl.a. ved et 
stort medlemsmøde med YouSee i forsamlingshuset hvor der var over 200 deltagere. Dansk Kabel TV blev 
færdig til tiden med opgraderingen til 862 mhz og vi gik i drift med You See 1/7 2010. Vi har i efteråret 2010 
udvidet internethastighederne væsentligt således at den højeste hastighed i dag er 25/4 MBit. Og der er 
igangsat en udskiftning af Docis1 modem. 
 
 
Beretningen blev godkendt. 
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Ad. 3 
Keld gennemgik det udleverede årsregnskab for 1/7 2009 til 30/6 2010 med tilhørende specifikationer. 
Regnskabet udviste et resultat på kr. 991.123 og en egenkapital på kr. 2.322.003 
 
Spørgsmål: 
Hvor lang tid løber leasingkontrakten? 
 
Keld: Den er udløbet her pr. 1/7 2010. 
 
Regnskabet blev godkendt. 
 
Ad. 4 
Peter redegjorde for bestyrelsens forslag. 
1.Vi har svært ved at udvide kundemassen. 
 
2.I nye områder er der ikke længere tilslutningspligt til Årslev Net hvilket gør at vi får sværere ved at få 
kunderne. 
 
Spørgsmål: 
Er det ikke et skråplan? 
 
Peter: Det kan vi godt frygte. 
 
Spørgsmål: 
Det skal kun gælde til næste generalforsamling? 
 
Peter: Ja 
 
Spørgsmål: 
Naturgas har vel brugt den samme metode? 
 
Peter: Ja 
 
 
Dirigent:  
Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 
 
 
 
Ad 5 
Keld gennemgik det udleverede budget for kalenderåret 2011. Han gennemgik også de nye programpriser 
gældende pr. 1. april 201. 
Driftsbidraget er uændret på kr. 550,- og tilslutningsbidraget uændret kr. 5.800,-. 
 
 
Budgettet blev godkendt 
 
Ad. 6 
Dirigenten foreslog at vi delte valget op i først et valg til bestyrelsen og derefter valg af suppleanter 
hvilket forsamlingen accepterede. 
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Følgende af bestyrelsesmedlemmerne er på valg: 
 
Peter (modtager genvalg) 
Holger (modtager genvalg) 
 
Begge blev genvalgt til bestyrelsen: 
 
 
Valg af suppleanter til bestyrelsen: 
 
Følgende opstillede som kandidater: 
 
Anker Birker – 1 suppleant 
Anders Erbs –  Årslev – 2 suppleant 
 
Begge blev valgt. 
 
 
Ad. 7 
VH Revision Registrerede revisorer ApS i Odense blev valgt som revisor 
 
Ad. 8 
 
Spørgsmål: 
Fællesantennen ved antennestationen skal den bruges længere? 
 
Peter: Vi snakkede om det i går men radio 100 FM bruger den. 
 
Spørgsmål: 
Trådløs? 
 
Flemming: Det er ikke et mobilbredbånd. For at få det skal man være meget stor. 
 
Spørgsmål: 
Det digitale signal har givet problemer og jeg savner support fra bestyrelsen. 
 
Holger: Vi kan jo ikke kende hvert eneste fjernsyn. Det kan være at der skal hentes en softwareopdatering 
til fjernsynet. 
 
Spørgsmål: 
HD kanaler 1/12 2010 har betydet at der er sne på analoge kanaler. 
 
Flemming: Det må være din installation der er noget galt med. 
 
Spørgsmål: 
Er der rabat på kvt. opkrævning? 
 
Flemming: Såfremt man er tilmeldt PBS så sparer man 25 kr. pr. opkrævning. 
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Spørgsmål: 
IP telefoni 
Der er problemer med udfald og med ringetone 
 
Peter: Vi arbejder med at få det løst. 
 
 
Herefter afsluttede dirigenten generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. 
 
Dato: 9/12 2010 
 
 
 

 


